
 

 

 

Z Á P I S 

z 5. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 12. 3. 2015 
  

 

 

Dne 12. 3. 2015 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: Zasedací místnost v 1. patře Magistrátu města Karlovy Vary, 

Moskevská 21 

  

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 13:00 hodin a skončeno v 15:00 hodin 

 

Přítomni:             Zdeněk Havel, Mgr. Jiří Frühauf – příchod v 13:25 (po bodu č. 2),  

Jitka Peřina, Zdeněk Pešek, Bronislav Píša, Ing. Libor Prudil, René Weis  

 

Omluveni:                 Vladimír Ledl, Josef Terla 

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:   Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy 

  

 

Program jednání: 

 

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Vyhlášení nejúspěšnějšího sportovce roku 2014 

4. Projednání záměrů na koupi areálu AC Start 

5. Pověření člena komise na jednání ohledně využití nové haly na míčové sporty 

6. Různé 

 

 

Jednání zahájil předseda komise pan Zdeněk Havel. 

 

 

1. Schválení programu jednání 

 

Navržený program byl schválen.  

 

pro:           Zdeněk Havel, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek, Bronislav Píša, Ing. Libor Prudil, 

René Weis 

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo  

  

Usnesení bylo přijato. 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

 

pro:           Zdeněk Havel, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek, Bronislav Píša, Ing. Libor Prudil, 

René Weis 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

3. Vyhlášení nejúspěšnějšího sportovce roku 2014 

 

Paní Jitka Peřina informovala o probíhajících přípravách Plesu sportovců 2015 a požádala 

členy komise o součinnost při přípravách v den konání akce tj. 20. 3. 2015, kdy je zapotřebí 

připravit sál v Lidovém domě. Dále sdělila, že zájem o tuto akci je stejně jako v loňském roce 

velký a vstupenky jsou již vyprodány.  

 

4. Projednání záměrů na koupi areálu AC Start 

 

Pan Zdeněk Havel informoval členy komise o uskutečněném jednání, které se týkalo záměru 

koupě areálu AC Start. Sdělil, že bylo diskutováno o 3 variantách odkoupení tohoto areálu: 

I. koupě pouze atletického stadionu; 

II. koupě celého areálu, tj. stadion, hřiště bývalé VTJ, budova tělocvičny + restaurace; 

III. koupě atletického stadionu a hřiště bývalé VTJ.  

 

Komise diskutovala ohledně těchto navržených variant a jednoznačně se přiklání k variantě č. 

II. – koupě celého areálu AC Start.  

 

5. Pověření člena komise na jednání ohledně využití nové haly na míčové sporty 

 

Pan Zdeněk Havel a pan Zdeněk Pešek informovali členy komise o skutečnosti, že při 

společnosti KV Arena s.r.o. je zřízena pracovní skupina, která se zabývá stanovením ceny za 

pronájem míčové haly a jejím nájemním obsazením jednotlivými sportovními kluby. Uvedení 

členové komise kontaktovali jednatele společnosti KV Arena s.r.o. pana Vladimíra Kvasničku 

s tím, že by se rádi stali členy této pracovní skupiny, ať už z pozice zástupců dalších 

sportovních klubů v Karlových Varech či z pozice členů Komise sportovní a tělovýchovy. Na 

předložený návrh nebylo reflektováno, pracovní skupina se údajně již nemá dále rozšiřovat, 

bylo však přislíbeno, že pan Zdeněk Pešek bude k dalším jednáním této skupiny přizván. 

Přesto se členové komise usnesli, že by bylo vhodné, aby do této pracovní skupiny byl 

oficiálně zařazen jeden z členů Komise sportovní a tělovýchovy, který by mohl dále 

informovat členy komise o průběhu dostavby a procesu dovybavení míčové haly, o cenách 

týkajících se nájmu haly a také o obsazenosti této haly.  

 

pro:           Zdeněk Havel, Mgr. Jiří Frühauf, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek, Bronislav Píša, 

Ing. Libor Prudil, René Weis 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo  

 

Usnesení bylo přijato. 
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6. Různé 

 

 Vedoucí odboru Ing. Bc. František Škaryd: 

 podal členům komise informaci, že zastupitelstvo města bude na svém jednání dne 

24. 3. 2015 projednávat materiál týkající se převodu finančních prostředků 

z výtěžku „hazardu“ do rezervy Komise STv – rezerva by měla být navýšena o 

částku 7.920.000,- Kč; 

 seznámil členy komise s usnesením rady města č. RM/301/2/15, kdy rada města 

vzala na vědomí zápis z 3. jednání Komise STv (jehož přílohou je návrh na 

přidělení dotací v I. kole) a současně uložila komisi s ohledem na navýšení 

finančních prostředků k rozdělení o mimořádné příjmy města z  výtěžku „hazardu“ 

znovu se zabývat žádosti o poskytnutí dotace, které v prvním kole rozdělování 

nebyly podpořeny. 

 

 S ohledem na skutečnost navýšení rezervy Komise STv se členové komise dohodli, že 

se budou rozdělováním dotací zabývat na svém příštím jednání. 

 

 Členové komise se domluvili, že po konečném rozdělení dotací si vypracují 

harmonogram návštěv sportovních organizací a sportovních akcí, které budou dotačně 

podpořeny. 

 

 Pan Zdeněk Havel sdělil členům komise, že do příštího jednání bude mít připraven 

přehled sportovišť, která jsou v majetku města a která jsou využívána sportovními 

organizacemi. Tento přehled bude obsahovat, zda je sportoviště v nájmu, ve výpůjčce 

atd. – přehled zpracuje přímo odbor majetku města. 

 

 

 

 

 

Další jednání komise se uskuteční dne 25. 3. 2015 od 13:00 hod. v budově Magistrátu města 

Karlovy Vary, Moskevská 21, zasedací místnost v 1. patře.  

 

 

 

 

 

Dne: 13. 3. 2015 

Zapsala: Gabriela Hazuchová - tajemnice komise                                        ________________                                

                         

  

                            

                                                                                           

            _______________ 

                                                                    Zdeněk Havel 

              předseda komise 


